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1. Sõimerühmade kohaarvude suurendamine. 
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3. Lasteaia riskianalüüs. 

4. Muud küsimused. 

 

Koosoleku käik: 

1. Sõimerühmade kohaarvude suurendamine. 

Sõimerühmade kohaarvude suurendamine puudutab 2022-2023 õppeaastat. Direktor tutvustas 

käesolevat olukorda. Õpetajate esindaja Pille Kaarsalu edastab sõimerühmade ja aiarühmade 

õpetajate arvamuse. Toimus hääletamine. 

POOLT hääletas 6 hoolekogu liiget 

VASTU hääletas 5 hoolekogu liiget 

OTSUS: Suurendada sõimerühmade Kakuke, Kiisu ja Tibu laste arvu 14lt 16le. 

2. Põlva valla aasta õpetaja kandidaadi esitamine 

Põlva Vallavalitusele aasta õpetaja tunnustamise ettepaneku tegemine – tunnustada aasta 

õpetajana Vandersellide rühma õpetajat Pille Kaarsalu. 

OTSUS: Hoolekogu toetab ettepanekut ühehäälselt. 

 

 



3. Lasteaia riskianalüüs 

Toimus arutelu võimalikest kitsaskohtadest lasteaias - torustik, ventilatsioon jne., kuhu oleks 

vajalik saada investeeringuid. Samas on iga-aastaselt tehtud ka hoolekogu liikmete poolt 

ringkäik, et vaadata üle olemasolev olukord. 

Otsustati, et hoolekogu liikmed Lauri Linnus, Jaan Konks ning Põlva Vallavalitsuse 

ehitusosakonna esindaja külastavad 10.05.2022 kell 16.00 lasteaeda ning teevad omapoolse 

iga-aastase ülevaatuse. Ülevaatuse tulemusest koostatakse protokoll, mida tutvustatakse 

järgmisel koosolekul.  

4. Muud küsimused 

1. G. Puksa küsis Kiisude katusealuse kohta – Kaire andis ülevaate olukorrast ja 

loodetavasti uueks õppeaastaks on varikatus olemas. 

2. G. Puksa tuletas veel meelde mänguväljaku lisavalgustuse vajaduse kohta. 

Valgustuse lisamine eeldab suuremat investeeringut, hetkel on olulisemaid kohti 

kuhu vajatakse investeeringut. 

3. K. Kiho ja M. Käo uurisid, millal on loota lasteaia ruumidesse sisenemise piirangu 

lõppemist. Toimus arutelu. Hoolekogu liikmed toetavad piirangute kaotamist. 

 

Koosolekut juhatas        Protokollis 

Kaupo Kaskla         Kadri Kiho 

 

 


